

HOLDING TANK TREATMENT

CONCENTRATED FORMULA, FRAGRANCE-FREE

TRAITEMENT POUR TOILETTE

FORMULE CONCENTRÉE, SANS PARFUM

FORMALDEHYDE FREE

SANS FORMALDÉHYDE

ECOLOGICAL

IDEAL FOR BLACK & GREY WATER
 Fragrance-free • Breaks down waste
 Cleans tanks • Cleans sensors • Does not stain

BOSS products are used in several countries as an environmental alternative of choice in the treatment of waste water from agricultural municipal, recreational and residential origin.

RV-BOSS™ prevents solid build-up.
 RV-BOSS™ cleans the holding tanks and waste water sensors.
 RV-BOSS™ does not cause damage to pumpout stations nor to the environment.

DIRECTION FOR USE:

BLACK WATER: To treat 90 liters (20 gal), pour 30 ml (1 oz) of RV-BOSS™ in the toilet bowl.
GREY WATER: To treat 90 liters (20 gal), dilute 15 ml (1/2 oz) of RV-BOSS™ into 500 ml (16 oz) of water and pour down the sink. Avoid contact with chrome.

For better results do not use RV-BOSS™ in combination with other chemical products. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING. If RV-BOSS™ does not perform to your expectation call us at 1 800 771-6728

ÉCOLOGIQUE

IDÉAL POUR EAUX NOIRES ET GRISES
 Sans parfum • Dissout les solides
 Nettoie les réservoirs • Nettoie les indicateurs • Ne tache pas

Les produits BOSS sont utilisés dans plusieurs pays comme alternative environnementale de choix pour le traitement des eaux usées d'origines agricoles, municipales, récréatives et résidentielles.

RV-BOSS™ prévient l'accumulation de solides.
 RV-BOSS™ nettoie les réservoirs et les indicateurs de niveaux d'eaux usées.
 RV-BOSS™ n'est pas dommageable pour les stations de vidange, ni pour l'environnement.

MODE D'EMPLOI:

EAUX NOIRES: Pour traiter 90 litres (20 gal), verser 30 ml (1 oz) de RV-BOSS™ dans la toilette.
EAUX GRISES: Pour traiter 90 litres (20 gal), diluer 15 ml (1/2 oz) de RV-BOSS™ dans 500 ml (16 oz) d'eau et verser dans l'évier. Éviter tout contact avec le chrome.

Pour de meilleurs résultats, ne pas utiliser RV-BOSS™ avec d'autres produits chimiques. **ENTREPOSAGE:** PRÉVENIR DU GEL. Si RV-BOSS™ n'atteint pas vos attentes, contactez-nous au 1 800 771-6728

Contains: Copper Sulfate(II) Pentahydrate, Sulfuric Acid. May cause burns. May cause dangerous fumes when mixed with other products. Do not mix with Alkali. Do not swallow. Avoid contact with eyes and skin. Use in a well-ventilated area. Handle with care. Keep out of reach of children. FIRST AID TREATMENT: If swallowed, call a Poison Control Centre or a doctor immediately. Do not induce vomiting. EYES: Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids SKIN: Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: Sulfate de Cuivre(II) Pentahydraté, Acide Sulfurique. Peut provoquer des brûlures. Peut dégager des émanations dangereuses lorsque mélangé avec d'autres produits. Ne pas mélanger avec Alcali. Ne pas avaler. Éviter tout contact avec les yeux et la peau. Utiliser dans un endroit bien aéré. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. PREMIERS SOINS: En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. YEUX: Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. PEAU: Rincer la peau contaminée à l'eau et au savon.



1771



UPC: 6 28452 02450 6

ALSO AVAILABLE • AUSSI DISPONIBLE:



UNIT / BOX
 40 / Box • Boîte
 UPC: 6 28452 01120 9

UNIT / BOX
 8 / Box • Boîte
 UPC: 6 28452 03450 5

UNIT / BOX
 8 / Box • Boîte
 UPC: 6 28452 17714 1



St-Hyacinthe, QC J2R 1E4
 1 800 771-6728